#### AWARD CITATION

For a engine mechanic of the minesweeper "TIЦ-62", 4 Red Banner minesweeper squadron, 1 minesweeper brigade Red Banner Baltic Fleet

Sr. sailer FILIMONOV BORIS DMITRIEVICH

is recommended for "Nakhimov" medal

Bestowed with "Nakhimov" medal by

1. Birth year 1913 the decree №4 issued on 02/11/1944

2. Nationality Russian

3. Social background Worker

4. Party membership VKP(b) member candidate

5. In Red Army service since 1941

6. Participation in combat None

7. Wounds and contusions None

8. Previous award recommendations None

9. Previous awards and commendations Medal "For Leningrad defence"

10. Service in the White army or armies of capitalistic states, enemy captivity

None

11. Awardee's and his family permanent home address

intentionally obscured

## I. Brief and specific description of the personal feat or merits

During his service on the minesweeper "TIII-62", comrade FILIMONOV participated in all its combat missions. He participated in the combat minesweeping in the Narva bay.

During an enemy air raid against the ship on 02 August 1944, comrade FILIMONOV steadfastly fired at the enemy aircrafts from a "Shvak" machine-gun. After the engagement was over, comrade FILIMONOV acted exceptionally bravely in patching an underwater hole in the hull, which allowed the ship to continue its combat mission. For courage exhibited in combat, comrade FILIMONOV deserves a state award - "NAKHIMOV" MEDAL.

Commander of minesweeper "ТЩ-62 Inzhener" Lt. Commander signature /RUMYANTSEV/



## II. Conclusion of the superiors

He deserves "NAKHIMOV" medal

Commander of 1 minesweeper brigade, of the Tallinn naval area, Baltic Fleet Captain signature /YURKOVSKY/

## III. Conclusion of Army Military Council

# IV. Conclusion of the Front Military Council

наградной пист.
на машиниста тщ-62 ч-крдти 1-и Бригады Траления КБФ. 592
THUMBOHORA FORMCA HMUTPHEBNYA.
Начинова Пр. Кош Тмор Ебд
1. Год рождения1913 г. САЗ 4 от
2. Национальность Русский.
жа. Социоложение Рабочий.
4. Партий иность
5.С какого времени в РККА или РКВМО С 1941 г.
5. Vастие в гражданской войне
T Devound E ESHTVSMM H & T.
о продоложения им раное и награде, когда и за что и о та
9. Какие имеет ноощрения и награди и за что Медаль "ЗА ОБОРОНУ
ленинграда":
10. Служба в белой или других буржуазных армиях и пребытание в
плену
11. Постоянный адрес:
1. Краткое, конкретное изложение личного боевого подвига или заслуг.
За время пребивания на ТЩ-62 тов. Филемонов участник всех боевых опера рации. Участник беевого траления в Нарвском валиве. 2 августа 1944 г. при налети вражеской авиации на корабль тов. Филемоновмужественно вел огонь из пулемета "ШВАК". По самолетам протя тивникатов. Филемонов по оканчанию боя проявил исключительное мужество при ваделки подводной пробоены корпуса корабля, что дало возможность кораблю продолжать выполнять боевое задение. За отвагу проявленную в бою тов. Филемонов достоен Правительственной награды МЕДАЛЬЮ "НАХИМОВА".  Командир ТЩ-62 / "Инженер" / Капитан Лемтенант МЕДАЛЬЮ "НАХИМОВА".
5 августа. 1944 г.
*

*	11. ЗАКЛЕЧЕНИЕ ВАШЕОТОЯЩИХ НАЧАЛЬНИВОВ:
*	Достоин награждения правительственией награди медаль " НАХІМОВА ".  КОМАНДИР 1 БРИГАЛЫ ТУАЛЕНИЯ ТМОР КВФ Канитан 1-го ранга;  рековский /   М. М
	III. SAREDIENE BOEHHOFO COUETA EDCTA.
*	
	IV. SARIPYTEKE HAPPADEON KOMMOCKE HREMI COOP.
*	
*	